
10-dages forespørgsel:  Byrådet har tidligere på forslag fra SF vedtaget at reducere udgifterne til eksterne konsulentudgifter. Det har vi fordi kommunens forvaltning af skatteborgernes penge bør ske med størst mulige omtanke for, at ressourcerne udnyttes bedst muligt. Tilkøb af konsulentydelser kan i visse tilfælde være nødvendige, når kommunen ikke har den nødvendige kompetence.  Brugen af eksterne konsulenter og konsulentydelser bør dog efter SFs mening begrænses i videst muligt omfang, da der i mange tilfælde er tale om en dyr måde at løse opgaver, som forvaltningerne selv ville kunne varetage.   SF ønsker derfor oplyst, hvor meget kommunen har brugt på eksterne konsulenter og konsulentydelser i indeværende byrådsperiode 2014 - 2017. SF ønsker derudover en specificering i opgørelserne af andelen af konsulentydelser i forskellige kategorier herunder revisionsbistand og advokatbistand.  Udgifterne ønskes fordelt efter Magistratsafdeling pr. år fra 2014 frem til 1. juli 2017   Fra: Thomas Medom  Sendt: 20. august 2017 20:26 Til: MBA-Byradsservice <byraadsservice@ba.aarhus.dk> Emne: 10-dages forespørgsel vedr. eksterne konsulenter  Til Byrådssekretariatet  Hermed en 10 dages forespørgsel til besvarelse.  Venlig hilsen Thomas Medom Politisk Leder for SF-Aarhus Tlf. 2751 7961  


